
PROTOKÓŁ Nr XXXIV/06 

XXXIV-ej sesji Rady Miasta Szczecinek 

odbytej w dniu 16 stycznia 2006r. 

w sali konferencyjnej Urz�du Miasta Szczecinek 
 

Stan Radnych – 20 
/zrzeczenie si� mandatu radnego/ 

Obecnych – 17 

 Otwarcie sesji nast�piło o godzinie 10.00. 

Jerzy Musiał – Przew. RM - otwieram XXXIV sesj� Rady Miasta, w pewnym sensie historyczn�, poniewa� ko�czy ona 
15-letni� działalno�� Burmistrza Miasta Szczecinek Pana Tomasza Mariana Goli�skiego i dzisiaj na sesji dokonamy 
wyboru nowego Burmistrza. 
 Otwieraj�c sesj� serdecznie witam Panie i Panów Radnych, a w Waszym i w swoim imieniu, witam przybyłych na 
sesj� znakomitych go�ci: p. Senatora  Piotra Zientarskiego, Posłów na Sejm RP: p. Stanisława Gawłowskiego 
i p. Sebastiana Karpiniuka, który za moment do nas dojedzie. Witam Radnych Sejmiku Województwa 
Zachodniopomorskiego: p. Anet� Goł�biowsk� i p. Andrzeja �ebrowskiego. Witam Przewodnicz�cego Rady Powiatu 
p. Wawrzy�ca Romackiego i Radnych Powiatowych. Witam Pana Starost� Krzysztofa Lisa wraz z Wójtami 
i Burmistrzami z terenu Powiatu Szczecineckiego. Witam równie� przedstawicieli korpusu urz�dniczego miasta, 
prezesów i dyrektorów spółek miejskich i zakładów bud�etowych. Szczególnie serdecznie witam Panów: dotychczas 
Pełni�cego Funkcj� Burmistrza Miasta p. Jacka Piotrowskiego i Burmistrza Miasta Elekta p. Jerzego Hardie-Douglasa. 
Witam publiczno�� przybył� i licznie zgromadzon� oraz media i tych, którzy za po�rednictwem mediów ogl�daj� obrady. 
 Panie i Panowie Radni; porz�dek obrad dzisiejszej sesji został Wam przedstawiony wraz z zaproszeniem na 
dzisiejsz� sesj�. Chciałbym wprowadzi� do porz�dku obrad dwie autopoprawki, po pierwsze punkt 4 zamieniony byłby 
z punktem 3; najpierw byłoby „Wyst�pienie Pełni�cego Funkcj� Burmistrza Miasta p. Jacka Piotrowskiego”, nast�pnie 
„�lubowanie Burmistrza Miasta Szczecinek”. Po drugie; w punkcie 6 gdzie przewidziane jest „Wyst�pienie 
Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Rady Powiatu” dopisujemy „Radnych Rady Miasta”. 
Chodzi o to, aby Radni Rady Miasta nie byli pozbawieni mo�liwo�ci zabrania głosu. 
W kwestii formalnej pytam – Czy kto� z Radnych chciałby zabra� głos w sprawie porz�dku obrad? Nie widz�, poddaj� 
pod głosowanie – Kto jest za przyj�ciem zmienionego porz�dku obrad? 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada przyj�ła zaproponowan� zmian� porz�dku obrad, który przedstawia si� 
nast�puj�co: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwała w sprawie stwierdzenia wyga�ni�cia mandatu radnego. 
3. Wyst�pienie Pełni�cego funkcj� Burmistrza Miasta Szczecinek p. Jacka Piotrowskiego. 
4. �lubowanie Burmistrza Miasta. 
5. Wyst�pienie Burmistrza Miasta Szczecinek p. Jerzego Hardie-Douglasa. 
6. Wyst�pienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Rady Powiatu, Radnych Rady Miasta. 
7. Przyj�cie protokołu z ostatniej sesji. 
8. Odpowiedzi na zapytania Radnych z poprzedniej sesji. 
9. Uchwała w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego S�du Administracyjnego na rozstrzygni�cie nadzorcze 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 12 grudnia 2005 r. nr PN.2.KA.0911/203/05. 
10. Sprawozdanie Pełni�cego funkcj� Burmistrza Miasta Szczecinek. 
11. Informacja Przewodnicz�cego Rady Miasta. 
12. Wnioski i zapytania Radnych. 
13. Zako�czenie sesji. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - stwierdzam, �e na stan 20 radnych  obecnych jest 17, sesja prawomocna, władna do 
podejmowania uchwał. /nieobecni: R. Toboła, p. Szycko, A. Bratkowski/. 
 
 
ad. pkt. 2 – Uchwała w sprawie stwierdzenia wyga�ni�cia mandatu radnego. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - p. Radny Jerzy Hardie-Douglas zło�ył na moje r�ce w dniu 2 stycznia 2006r. pismo 
nast�puj�cej tre�ci – odczytał rezygnacj� z mandatu radnego w zwi�zku z wyborem na Burmistrza Miasta Szczecinek. 
 
Andrzej Jaszczur - w imieniu Komisji Prawa, Legislacji i Porz�dku Publicznego RM informuj�, �e projekt uchwały został 
przez Komisj� przyj�ty jednogło�nie. 
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W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie stwierdzenia  wyga�ni�cia mandatu radnego. 
 
   /uchwała Nr XXXIV/323/06 – w zał�czeniu/ 
 
 
ad. pkt. 3 - Wyst�pienie Pełni�cego Funkcj� Burmistrza Miasta p. Jacka Piotrowskiego. 
 
Jacek Piotrowski – Panie Przewodnicz�cy, Panie i Panowie Radni, Szanowni Pa�stwo; min�ły dokładnie dwa miesi�ce 
pełnienia przeze mnie, z woli Premiera Kazimierza Marcinkiewicza, funkcji Burmistrza Miasta. Wcze�niej prowadziłem 
3 – letni� prac� na stanowisku Zast�pcy Burmistrza Miasta Szczecinek. Za chwil� po zło�eniu �lubowania, obowi�zki 
obejmie wybrany 1 stycznia 2006r. Burmistrz Miasta Szczecinek. 
 Prosz� Pa�stwa; jestem dumny z miasta i z samorz�du, który przeka�� za chwil� nowemu Burmistrzowi. 
Mo�liwo�� pracy dla Szczecinka była dla mnie zaszczytem i wyró�nieniem, a te prace na ró�nych stanowiskach 
w Ratuszu, zawsze traktowałem jako słu�b� miastu i jego mieszka�com. 
Nowemu Burmistrzowi przeka��: 
po pierwsze; zrównowa�ony bud�et, bezpieczny, który pokrywa stałe wydatki i pozwala na finansowanie inwestycji, 
po drugie; organizacj� samorz�du – Ratusz, spółki miejskie i inne jednostki sprawnie działaj�ce, realizuj�ce wszystkie 
usługi komunalne, niekiedy daleko wykraczaj�ce w swych działaniach poza okre�lone minimum, 
po trzecie; rozpocz�te inwestycje o wielkiej wadze dla poprawy infrastruktury miejskiej, poziomu �ycia mieszka�ców 
i atrakcyjno�ci miasta i wreszcie to co najwa�niejsze czyli ludzi - pracowników Ratusza i kierowników referatów, szefów 
spółek miejskich i dyrektorów miejskich jednostek i pracowników tam zatrudnionych, dyrektorów szkół i przedszkoli, 
nauczycieli – ludzi wykształconych i kształc�cych si�, młodych a ju� do�wiadczonych. Wielu z nich ju� przygotowanych 
do pełnienia wszystkich funkcji w samorz�dzie, te� tych najwy�szych. 
Ludziom tym chciałbym przede wszystkim podzi�kowa�. Zawsze mogłem na nich liczy�, zawsze byli gotowi do pracy na 
rzecz naszego wspólnego miasta. Wielokrotnie korzystałem z ich rad i ciesz� si�, �e mam w�ród nich wielu przyjaciół. 
 Chciałbym podzi�kowa� tak�e Radnym, zwłaszcza Radnym mojego Klubu „Szczecineckiej Wspólnoty 
Samorz�dowej”, ale tak�e wszystkim pozostałym Pa�stwu, bo współpraca z Radnymi, cz�sto przy ró�nych pogl�dach, 
ró�nicach jakie nas dzieliły, była dla mnie przykładem wła�ciwych relacji pomi�dzy organem uchwałodawczym 
a wykonawczym, wła�ciwych relacji pomi�dzy politykami. 
 Szczególne podzi�kowania kieruj� do Pana Jerzego Musiała Przewodnicz�cego Rady Miasta, który prowadzi Rad� 
niekiedy przez gro	ne burze i zawieruchy. Z Panem Przewodnicz�cym znamy si� tyle lat, �e my�l�, �e nie obrazi si� 
kiedy powiem po prostu „Dzi�kuj� Jurku!”. 
 Wreszcie dzi�kuj� tym, z którymi przez te kilka lat w Urz�dzie Miasta współpracowałem na ró�nych płaszczyznach, 
którzy przez ostatnie dwa miesi�ce byli moimi współpracownikami: p. Romanowi Matuszakowi, którego dzisiaj z nami nie 
ma, a który wie wszystko, a nawet wi�cej ni� wszystko o inwestycjach, zamówieniach publicznych i nie tylko o tym, 
p. Romie Wójcik Sekretarz Miasta, bez której wiedzy i do�wiadczenia trudno sobie wyobrazi� szczecinecki samorz�d, 
p. Grzegorzowi Kołomyckiemu Skarbnikowi Miasta, który z „anielsk� cierpliwo�ci�” odpierał zamachy na bud�etowe 
pieni�dze i my�l�, �e b�dzie to robił równie skutecznie jak dot�d, Panu Czesławowi Podkowiakowi Radcy Prawnemu, 
który sw� wiedz� prawnicz� wspomaga dobre pomysły a wybija z głów kiepskie. 
 Nie mo�e tu zabrakn�� podzi�kowania dla p. Posła RP Mariana T. Goli�skiego, który przez wiele lat był naszym 
szefem i z którym budowali�my odrodzony samorz�d. 
 Je�li chodzi o to, z czym zwróc� si� do nowego Burmistrza, to �ycz� Jemu by w realizacji swoich zamierze� umiał 
i chciał wykorzysta� to, co dotychczas stworzyli�my. Docenił to co warto�ciowe i te zmiany, które chce wprowadzi�, były 
zawsze zmianami na lepsze. 
 Szanowni Pa�stwo; przychodzi taki czas, �e trzeba ko�czy�. Powiem jeszcze tylko tyle, �e dla mnie osobi�cie, te 
lata pracy w Ratuszu, szerzej w szczecineckim samorz�dzie, były wspaniałym do�wiadczeniem wspólnej pracy dla 
wspólnego dobra. Pracy, w której spotkałem wielu przyjaciół i to by� mo�e najwa�niejsze. Dzi�kuj�! 
 
 
ad. pkt. 4 – �lubowanie Burmistrza Miasta. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - zgodnie z art. 29a ustawy o samorz�dzie gminnym obj�cie obowi�zków przez Burmistrza 
Miasta nast�puje po zło�eniu �lubowania; prosz� Burmistrza Miasta p. Jerzego Hardie-Douglasa o zło�enie przysi�gi. 
 
Jerzy Hardie-Douglas – Burmistrz Miasta Szczecinek - zło�ył przed Rad� Miasta �lubowanie zgodnie z rot� zawart� 
w art. 29a ustawy o samorz�dzie gminnym. 
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ad. pkt. 5 - Wyst�pienie Burmistrza Miasta Szczecinek p. Jerzego Hardie-Douglasa. 
 
Jerzy Hardie-Douglas – Panie Przewodnicz�cy Rady Miasta, Panie, Panowie Radni, Panowie Posłowie, Panie 
Senatorze, Panie Starostwo, Panie Przewodnicz�cy Rady Powiatu, Burmistrzowie i Wójtowie miast powiatu 
szczecineckiego, Radni Sejmiku Województwa, pracownicy Urz�du Miasta, spółek i zakładów miejskich, drodzy go�cie, 
a przede wszystkim mieszka�cy Szczecinka; dzisiejsza, jak�e miła dla mnie uroczysto�� zaprzysi��enia mnie na 
Burmistrza Miasta, jest wynikiem rozstrzygni�� wyborów, jakie odbyły si� 18 grudnia 2005 r. a nast�pnie 1 stycznia 
2006r. To wła�nie w wyniku tych wcze�niejszych wyborów, zwi�zanych z obj�ciem funkcji Posła RP przez 
dotychczasowego włodarza miasta p. Mariana Tomasza Goli�skiego, mieszka�cy miasta zdecydowali w bezpo�rednich 
wyborach o powierzeniu mojej osobie funkcji Burmistrza Miasta. Jeszcze raz moim wyborcom za ich decyzj� dzi�kuj�. 
Dzie� 1 stycznia 2006r., który przypiecz�tował to zwyci�stwo wyborcze, jawi mi si� jako data do�� symboliczna. 
Z nowym rokiem zaczyna si� nowe rozdanie, które jak ufam, przeniesie Szczecinkowi bodziec do rozwoju. To 
rozstrzygni�cie, to te� informacja dla szerszego gremium polityków, i� w Polsce nie musi by� tak, �e jedna opcja 
polityczna zawłaszcza pa�stwo i bezwarunkowo wygrywa w kraju wybory ka�dego szczebla. Kampania wyborcza, 
tocz�ca si� przez ponad miesi�c była wyrazista i prowadzona pod przeciwstawnymi hasłami. Z jednej strony 
podkre�lano potrzeb� kontynuacji dotychczasowej polityki, z drugiej strony potrzeb� zmian. Mieszka�cy opowiedzieli si� 
za zmianami i niezale�nie od tego jak du�a była przewaga, a jak wiemy du�a nie była, ten dokonany demokratyczny 
wybór drogi nale�y uszanowa�. Wła�nie tak zamierzam post�pi�. 
Działam w samorz�dzie terytorialnym od 1990 roku i mam �wiadomo�� wielu pozytywnych zmian jakie zaszły w tym 
czasie w Szczecinku. Byłem zreszt� w du�ej mierze ich współautorem, jednak moja diagnoza, dotycz�ca ostatnich lat 
jest krytyczna i Pa�stwo o tym doskonale wiecie. Fakty s� nieubłagane. Ilo�� mieszka�ców miasta maleje. Wyje�d�aj� 
warto�ciowi, młodzi ludzie nie mog�cy znale	� na terenie swego miasta pracy. Na palcach policzy� studentów 
wracaj�cych tu po studiach, a co wiemy ze zjazdów absolwentów cho�by w tutejszym LO im. Ks. El�biety. Szczecinek 
jest magicznym miejscem, w którym obywatele tego miasta, niezale�nie od tego kiedy urodzili si�, s� zwi�zani 
emocjonalnie na zawsze. Je�li wi�c nie wracaj�, to dlatego, �e nie widz� tu dla siebie miejsca do pracy. Nie widz� 
miejsca do bezpiecznego zało�enia rodziny i perspektyw rozwoju. 
Zrobi� wszystko, aby to zmieni�. Recepta jest jedna, w Szczecinku musz� pojawi� si� nowe inwestycje, a wraz z nimi 
nowe miejsca pracy. W moim odczuciu nie zrobili�my w ci�gu ostatnich lat wszystkiego co mo�liwe, aby przyci�gn�� 
inwestorów. Poza wyra�eniem zgody na wł�czenie cz��ci Kronospanu do Specjalnej Strefy Ekonomicznej, de facto nie 
uruchomili�my w Szczecinku takiej Strefy i nie skorzystali�my z narz�dzi, z których skorzystały inne miasta, np. 
stworzenia parków przemysłowych. Nie uzbroili�my w wystarczaj�cym stopniu terenów pod inwestycje i nie 
reklamowali�my odpowiednio miasta. Równie� nie wykorzystali�my w sposób zadawalaj�cy mo�liwo�ci, zwi�zanych 
z wst�pieniem do Unii Europejskiej, a te mo�liwo�ci, to przede wszystkim szansa korzystania z milionów Euro, 
przyznawanych w ramach pomocy akcesyjnej w ró�norakich programach pomocowych, aby pieni�dze takie otrzyma� 
trzeba aplikowa� do wielu programów. Ani znalezienie dla nas odpowiednich programów, ani aplikowanie nie jest rzecz� 
łatw�. Poruszanie si� w tym g�szczu przepisów unijnych wymaga ci��kiej pracy i wykształconych w tym kierunku ludzi. 
Jednak inwestowanie w nich opłaca si� po wielokro�, co widzimy na przykładzie innych miast. Zmiana wizerunku miasta, 
jego agresywna, bardziej kompleksowa promocja, poszukiwanie inwestorów celem stworzenia nowych miejsc pracy 
i pozyskiwanie �rodków zewn�trznych do realizacji nakre�lonych przez nas zada�, to priorytety najbli�szych lat. W tym 
celu trzeba ju� dzi� wzmocni� kadry, przez �ci�gni�cie do Szczecinka odpowiednich specjalistów i przeorganizowa� 
Urz�d Miasta.  
 Polityka ostatnich lat, to inwestowanie w infrastruktur� obiektów nale��cych do miasta. Przeprowadzono 
termomodernizacj� szkół, zbudowano na ich terenie nowe obiekty. Jak wiecie Pa�stwo, nie byłem zwolennikiem do�� 
jednostronnego komasowania, w moim mniemaniu, wydatków ale krytykowanie nie ma ju� dzisiaj �adnego sensu. Dzi�ki 
tym inwestycjom warunki lokalowe szczecineckich szkół wygl�daj� na tle innych szkół rzeczywi�cie imponuj�co. Teraz 
trzeba pomy�le� o zmianie jako�ciowej nauki. Wyniki nauczania w szkołach podstawowych i gimnazjach powinny si� 
poprawi�. Musi zwi�kszy� si� samodzielno�� decyzyjna szkół i musimy d��y� do zapewnienia wymaganych standardów, 
do rozg�szczenia klas i likwidacji zmianowo�ci w szkołach. Mo�na to zrobi� m. in. organizuj�c na terenie kompleksu 
szkolnego na osiedlu Zachód, trzeciego gimnazjum. Jego powstanie, przy zało�eniu oczywi�cie współpracy ze strony 
Radnych, jest realne od 1-ego wrze�nia tego roku. 
 Bezrobocie, zła sytuacja finansowa wielu szczecineckich rodzin, powoduj� cał� mas� problemów. Nale�y do nich 
przest�pczo��, alkoholizm i inne patologie społeczne. Walka z ró�norakimi patologiami musi by� rozpatrywana 
z ró�norakiego punktu widzenia. Jednym z elementów poprawy sytuacji jest stawianie na rozwój sportu w�ród dzieci 
i młodzie�y. Ze sposobu finansowania szczecineckiego sportu nie jest zadowolony tak naprawd� nikt. Dlatego musimy 
powa�nie pochyli� si� nad tym problemem i zaanga�owa� całe �rodowisko sportowe do przeci�cia tego „gordyjskiego 
w�zła”. 
 B�d� zmiany personalne i organizacyjne w szczecineckim OsiR, ale bez dobrej woli całego �rodowiska ludzi, 
zwi�zanych ze sportem nie poprawimy sytuacji. Jestem zwolennikiem wi�kszego finansowania sportu dzieci i młodzie�y. 
Uwa�am to za jeden z głównych obowi�zków samorz�du wobec swoich mieszka�ców. Bardzo licz� w rozwi�zywaniu 
tych problemów na pomoc Radnych. 
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 Bezrobocie i n�dza jaka dotyka wielu szczecineczczan powoduje, i� wiele rodzin ma problemy w zaspokajaniu 
podstawowych potrzeb. W Szczecinku brakuje mieszka�, a ci którzy maj� cz�sto borykaj� si� z problemami zapłaty 
czynszu, za wod�, �cieki czy ogrzewanie. Wi�kszo�� spółek miejskich, maj�cych wpływ na obsług� mieszka�ców w tych 
podstawowych funkcjach, w moim przynajmniej odczuciu, w zbyt du�ym stopniu nastawionych jest na zysk. Spółki ze 
stuprocentowym udziałem miasta w istocie rzeczy musz� pełni� słu�ebn� rol� wobec mieszka�ców. Przyjrzymy si� 
wszystkim umowom zawieranym przez ZGM – TBS z MEC, PWiK, PGK, aby stwierdzi� czy obci��enia mieszka�ców, 
b�d�ce wynikiem wynegocjowanych mi�dzy spółkami cen za tzw. przesył czy opłat stałych nie zostały zawy�one, czy nie 
mo�na ich obni�y�. Z cał� pewno�ci� musi by� te� obni�ona opłata za zarz�d budynków. Miasto powinno by� przyjazne 
dla swoich mieszka�ców i na tyle tanie na ile jest to mo�liwe i bezpieczne. Mieszka�cy nie s� dla Ratusza, to tzw. 
Ratusz, jego agendy – zakłady, spółki – s� dla mieszka�ców. T� podstawow� prawd� nale�y u�wiadomi� nie tylko sobie 
ale powtarza� codziennie przed prac� jak swoist� mantr�. 
 W kampanii wyborczej wielokrotnie padały ostrze�enia przed moj� wygran�. Miała ona spowodowa� nie tylko 
chaos i zburzenie tego wszystkiego co dobre, ale i masow� wymian� pracowników w Ratuszu i w instytucjach od Urz�du 
Miasta zale�nych. Jeszcze raz o�wiadczam, �e nic takiego nie b�dzie miało miejsca. Prawie ka�dy kto solidnie pracuje, 
zaakceptuje fakt, i� w fotelu Burmistrza Miasta zasiadła nowa osoba, kto b�dzie stara� si� w swojej pracy pomaga� 
mieszka�com, którzy płac� na jego pobory, mo�e by� spokojny o swoj� posad�. Je�eli zajd� zmiany personalne, to b�d� 
zwi�zane z now� koncepcj� organizacji Urz�du Miasta czy zakładów. 
Bardzo chciałbym, aby w mentalno�ci urz�dników zaszła zmiana, by starali si� my�le� jak załatwi� klienta po jego my�li, 
a nie jak spławi� go po swojej my�li. Je�li moi podwładni b�d� tak wła�nie przyja	nie nastawieni do osób załatwiaj�cych 
w Ratuszu przeró�ne sprawy, nasza współpraca z cał� pewno�ci� b�dzie układała si� harmonijnie. 
 Prosz� Pa�stwa; b�d�c Radnym opozycji miałem, co wynika z przyj�tego usytuowania, krytyczne spojrzenie na 
wiele spraw. My�l� te�, �e miałem spojrzenie bardziej z boku. S� rzeczy, które wida�, gdy patrzy si� na samorz�dno�� 
z pewnego dystansu. Jest fakt małego zainteresowania przeci�tnego mieszka�ca miasta sprawami jakie tocz� si� 
w Ratuszu, w ko�cu jakby w jego, mieszka�ca imieniu. Trzeba zrobi� wszystko, aby wi�ksza ilo�� szczecineczczan była 
wł�czona do procesu decyzyjnego. Miałyby temu słu�y� rady osiedli. Byłby to nasz wielki sukces gdyby udało si� 
poprzez utworzenie samorz�dów osiedlowych, zaktywizowa� w tej działce lokalnej polityki wi�ksz� ilo�� naszych 
współobywateli. 
 Szanowni Pa�stwo; Szczecinek jest najwi�kszym miastem powiatu, trzecim co do wielko�ci miastem Pomorza 
�rodkowego, aby�my rozwijali si� w sposób prawidłowy musz� poprawi� si� relacje mi�dzy Ratuszem a Starostwem. 
Powiem wprost, musz� poprawi� si� relacje mi�dzy Burmistrzem Miasta a Starost�. Bywało ró�nie i wielu wie, �e to 
wyci�gni�cie r�ki w ge�cie pojednania, nie jest dla mnie łatwe. Jednak dobro Szczecinka od dzi� jest najwa�niejszym 
czynnikiem kieruj�cym mymi działaniami. Tak wi�c, Panie Starosto prosz� przyj�� ode mnie t� szczer� deklaracj� 
bliskiej współpracy. Je�li przezwyci��ymy wzajemne uprzedzenia, b�dziemy mogli bardziej logicznie m.in. planowa� 
i realizowa� inwestycje, porz�dkowa� wiele przenikaj�cych si� w obu urz�dach spraw. Niewspółmiernie wzrosn� te� 
szanse pozyskiwania dla przedsi�wzi�� �rodków unijnych. 
O problemach miasta i o swoich planach mógłbym mówi� długo, ale nie s�dz�, aby takie było tu oczekiwanie zebranych. 
Powiem wi�c na koniec o sprawie, która wydaje si� najwa�niejsza. O dwóch mo�liwych scenariuszach, które mog� 
zaistnie� w ci�gu najbli�szych dziesi�ciu miesi�cy. 
Scenariusz I-szy, to scenariusz pesymistyczny, w którym Radni dla do�� krótkowzrocznych, partykularnych celów b�d� 
starali si� blokowa� wszelkie inicjatywy Burmistrza. B�d� starali si� wykaza� jego nieudolno�� i decyzyjn� impotencj�. 
To scenariusz obstrukcji Rady. Radni maj� w tej Radzie narz�dzia do wprowadzenia takiego scenariusza, mog� wi�c 
stara� si� pokaza� Burmistrzowi Miasta, �e jego plany i obietnice nie maj� pokrycia w rzeczywisto�ci, bo nie zyskuj� ich 
potrzebnej akceptacji. Mam tak� nadziej� �e tak nie b�dzie, bo nie jest to scenariusz słu��cy Szczecinkowi i b�dzie dla 
mieszka�ców a� nadto czytelny. 
Scenariusz II-gi, to wzniesienie si� Radnych Miasta Szczecinek ponad podziały i plany zwi�zane ze zbli�aj�cymi si� 
wyborami samorz�dowymi. W tym scenariuszu nie marnujemy kolejnych miesi�cy na kłótnie i przepychanki, tylko 
wspólnie dyskontujemy za kilkana�cie miesi�cy osi�gni�te sukcesy. Za tym pozytywnym scenariuszem przemawia fakt, 
�e powinni�my wspólnie akceptowa� wybór i oczekiwania mieszka�ców naszego miasta. Jestem przekonany, �e taki 
scenariusz opłaci si� wszystkim, równie� w kontek�cie oczekuj�cych nas znów kampanii wyborczych. 
Deklaruj� to wobec wszystkich zebranych na sali, �e chc� pełnej współpracy z Rad� Miasta. Wybór nale�y Szanowni 
Radni oczywi�cie od Was, ale os�d naszych zachowa� nale�y ju� do szczecineczczan. 
Szanowni Pa�stwo; jest rzecz� naturaln�, �e dla realizacji swojego programu i wizji rozwoju miasta Burmistrz Miasta 
dobiera najbli�szych współpracowników. Z dniem 17 stycznia 2006r. na stanowisko Wice-burmistrza Miasta powołam 
p. Jacka Chrzanowskiego. 
Pan Jacek Chrzanowski ma lat 44, uko�czył Akademi� Rolnicz� w Szczecinie, Wydział Rolny, kierunek Ekonomia 
i Zarz�dzanie Przedsi�biorstwami Wielo-towarowymi oraz sko�czył studia podyplomowe na Uniwersytecie Szczeci�skim 
– Prawo Administracyjne i Samorz�dowe. W Jego �yciorysie jest sprawowanie funkcji Burmistrza Miasta w Bornym 
Sulinowie, był Burmistrzem Miasta i Gminy Biały Bór, a do wczoraj pełnił funkcj� Wice-burmistrza Urz�du Miasta i Gminy 
Karlino. 
Jestem przekonany, �e wiedza p. Jacka Chrzanowskiego dotycz�ca spraw samorz�dowych b�dzie dobrze słu�y� 
naszemu miastu. 



- 5 - 

 Na stanowisko drugiego Wice-burmistrza planowałem powoła� p. Daniela Raka, nie miałem wiadomo�ci, �e 
w połowie ubiegłego roku uległa zmianie ustawa nakazuj�ca obecnie m.in. wice-burmistrzom posiadanie dwuletniego 
sta�u urz�dniczego. Poniewa� p. Daniel Rak nie spełnia tego wymogu, nie mog� powoła� go na to stanowisko, co nie 
zmienia jednak faktu, �e zostanie on, po wypełnieniu wymaganych procedur, zatrudniony w Urz�dzie Miasta 
i wyposa�ony w odpowiednie uprawnienia oraz �e b�dzie on obok Wice-burmistrza Chrzanowskiego i Głównego 
Specjalisty p. Romana Matuszaka, jednym z trzech moich najbli�szych współpracowników. 
Dzi�kuj� Pa�stwu za uwag�. 
 
 
ad. pkt. 6 – Wyst�pienia Parlamentarzystów, Radnych Sejmiku Województwa, Radnych Rady Powiatu, Radnych Rady 
Miasta. 
 
Stanisław Gawłowski – Poseł na Sejm RP - Szanowni Pa�stwo; nie ukrywam, �e jest to dla mnie zaszczyt wyst�pi� 
w szczególnej chwili dla mieszka�ców Szczecinka, bo w chwili, gdy został ju� zaprzysi��ony na Burmistrza Miasta 
p. Jerzy Hardie-Douglas. Zaszczyt szczególny, bo znam Pana Douglasa od wielu lat i jestem gł�boko i �wi�cie 
przekonany, �e jego zaanga�owanie w sprawy miasta b�dzie pełne, szczere i oddane. Jestem gł�boko przekonany, �e 
to co było pozytywnym wizerunkiem miasta na przestrzeni ostatnich pi�tnastu lat, przez Pana Jerzego Douglasa b�dzie 
pomna�ane i utrwalane, a wszystko to co wymaga naprawy, to Jego do�wiadczenie b�dzie słu�y�, �eby te naprawy 
wprowadzi�. 
Powiedział Goethe, �e Bóg daje orzechy a rozgryza� je trzeba nauczy� si� samemu. Ja my�l�, �e p. Burmistrz Miasta 
składaj�c przed chwil� �lubowanie i Wysoka Rada składaj�c �lubowanie trzy lata temu, doskonale pami�tacie jakie 
zobowi�zania zawierali�cie i zawieracie w stosunku do mieszka�ców własnego miasta i ta współpraca p. Burmistrza 
Miasta z Rad� Miasta b�dzie przebiegała tylko i wył�cznie dobrze i nie b�dzie przesłania� jej najbli�sza kampania 
wyborcza. 
Ta odpowiedzialno�� wynikaj�ca z kampanii b�dzie spada� równo na wszystkich, st�d wola współdziałania na rzecz 
interesu mieszka�ców b�dzie jednoznaczna. 
 �ycz� wszystkim i Wysokiej Radzie i Panu Burmistrzowi, a wreszcie i mieszka�com Szczecinka, zadowolenia 
z wyboru jaki dokonali i ostatnio i trzy lata temu. My�l�, �e ta współpraca b�dzie dobra i �ycz� samych sukcesów przez 
dziesi�� miesi�cy, a pó	niej równie�. 
 
Piotr Zientarski – Senator RP - Szanowni Pa�stwo; dzi�kuj� za zaproszenie i �e miałem przyjemno�� tutaj, do 
Szczecinka przyjecha� na tak doniosł� uroczysto��. Szczecinek jest memu sercu szczególnie bliski. Jest to moje miasto 
rodzinne. Tutaj w Szczecinku urodziło si� dwoje moich dzieci, dlatego te�, pomimo, �e jestem koszalinianinem, to miasto 
jest dla mnie miastem szczególnym, dlatego te� dobro tego miasta, rozwój, pi�kne poło�enie cały czas zachwyca. 
Chciałbym, aby to miasto rzeczywi�cie pi�kniało, tak jak ono z upływem lat zmienia si� na korzy��. 
 Chciałbym zło�y� najserdeczniejsze gratulacje p. Burmistrzowi Miasta i pogratulowa� tego co usłyszałem w Jego 
expose, mianowicie tego, �e nie b�dzie stosował ostatnio bardzo modnej zasady starorzymskiej, okre�laj�c 
jednoznacznie priorytatywnie „Divede et impera”, a wzniesie si� ponad podziały i dobro miasta b�dzie miał na wzgl�dzie 
jako ojciec tego miasta. B�dzie skupiał wszystkich ponad tymi podziałami, �eby słu�y� miastu. To jest pi�kne i to hasło 
�ycz�, aby spełniło si� i zrealizowało. Wszystkiego najlepszego. 
 
Andrzej �ebrowski – Radny Sejmiku Województwa Zachodniopomorskiego - Panie Senatorze, Panowie Posłowie, 
Panie Przewodnicz�cy RM, Szanowna Rado; w imieniu kole�anki, Radnej Sejmiku Województwa p. Anety Goł�biowskiej 
i w swoim własnym, chciałbym serdecznie pogratulowa� nowemu Burmistrzowi Miasta, �ycz�c Jemu sukcesów dla 
dobra mieszka�ców i samorz�du. 
 Jest to wielka chwila polskiej demokracji i pokazanie, �e demokracja działa, czym ni�ej tym lepiej. 
Je�li chodzi o sprawy Sejmiku i Urz�du Marszałkowskiego, to przyjmujemy coraz wi�cej działa� od Rz�du RP. W tej 
chwili przechodzi rolnictwo. Razem z Kole�ank� b�dziemy starali si� lobbowa� na rzecz tego regionu i miasta. Ze swej 
strony powiem te�, �e wraz ze swoim zast�pc� p. W. Drewnowskim, zainwestowali�my w tym roku 7 mln zł, w ubiegłym 
roku 3 mln zł. Zatrudnili�my 35 nowych osób w firmie i w najbli�szych latach te� b�dziemy inwestowa�, �eby wzbogaca� 
infrastruktur� rolnicz� i wzbogaca� miasto. �ycz� wszystkim Pa�stwu, �eby�my byli w tym mie�cie szcz��liwi i bogaci. 
Dzi�kuj�. 
 
Sebastian Karpiniuk – Poseł na Sejm RP - Panie Przewodnicz�cy Rady Miasta, Panie Burmistrzu Miasta, Szanowna 
Rado, Szanowni Pa�stwo; chc� powiedzie�, �e Szczecinek jest jednym z wa�niejszych o�rodków gospodarczych tego 
regionu, który jest ró�nie oceniany i traktowany. Ma d��enia, by� mo�e nie spoiste wobec wszystkich Pa�stwa, ale s� 
d��enia, �eby powstało województwo �rodkowopomorskie. By� mo�e te d��enia zostan� zrealizowane równie� w tej 
kadencji parlamentarnej. 
Chciałem powiedzie�, �e wybory Burmistrza Szczecinka były niew�tpliwie bardzo wa�nym wydarzeniem i gratuluj� 
zwyci�stwa Jerzemu Hardie-Douglasowi, którego znam od wielu lat. Jestem przekonany, �e pomimo cech człowieka 
stanowczego, powiedział, �e chciałby współpracowa� dla dobra miasta ze wszystkimi Klubami Radnych. Sytuacja 
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w Radzie Miasta w Szczecinku jest do�� skomplikowana i chciałbym z tego miejsca obieca� Pa�stwu, �e my 
parlamentarzy�ci jeste�my wszyscy do dyspozycji Pa�stwa w ka�dej sprawie, w której b�dziemy mogli by� pomocni. 
Chciałbym, aby�my byli traktowani przez Pa�stwa, nie jako przedstawiciele okre�lonego ugrupowania politycznego, ale 
jako przedstawiciele parlamentu z tego okr�gu wyborczego. Trzeba wiedzie�, �e sytuacja która powstała w Szczecinku – 
nowe wybory i dziewi�� miesi�cy do nast�pnych wyborów – pozwol� Pa�stwu przełama� pewne w�tpliwo�ci, które si� 
zrodziły. Pozwol� Pa�stwu przez ten okres czasu zgodnie funkcjonowa� Burmistrzowi Miasta i Radzie Miasta, poniewa� 
ustawa o samorz�dzie gminnym daje mo�liwo�ci obu stronom. Z jednej strony daje mo�liwo�� zgodnego funkcjonowania 
na rzecz miasta, ale daje równie� mo�liwo�� pewnego klinczu , a to byłoby najgorsze dla tego miasta, bo jak 
powiedziałem jest to wa�ny o�rodek gospodarczy. �ycz� Pa�stwu, �eby udało si� te problemy przezwyci��y�, �eby 
udało si� zgodnie współpracowa� organowi w postaci Rady Miejskiej i organowi w postaci Burmistrza Miasta. 
 Panie Burmistrzu; dzisiaj jest szczególny moment, szczególny dzie�. Składam najserdeczniejsze gratulacje, wierz� 
�e jest Pan w stanie godnie poprowadzi� to miasto. Po latach burmistrzowania obecnego Posła RP p. Mariana 
Goli�skiego, który niew�tpliwie ma ogromny wkład w to miasto, w jego polityk�, gospodark�, jestem przekonany, �e Pan 
b�dzie kontynuował to co było dobre podczas rz�dów p. Mariana Goli�skiego, a równocze�nie da nowy impuls dla tego 
miasta. Tego Panu, miastu i wszystkim Radnym �ycz�. Dzi�kuj� Pa�stwu. 
 
Krzysztof Lis – Starosta Powiatu Szczecineckiego - Panie Burmistrzu Miasta Szczecinek; prosz� przyj�� jak 
najserdeczniejsze gratulacje i szczere �yczenia od przedstawicieli samorz�du powiatu szczecineckiego. Mówi� to we 
własnej osobie jak równie� w osobie Przewodnicz�cego Rady Powiatu p. Wawrzy�ca Romackiego, �ycz�c jednocze�nie 
wielu sukcesów w sprawowaniu funkcji Burmistrza Miasta Szczecinek. Sprawowanie tej funkcji, to przede wszystkim 
słu�enie na rzecz społeczno�ci mieszka�ców, bo z woli mieszka�ców miasta Szczecinka został Pan wybrany 
burmistrzem. 
 Prosz� Pa�stwa; nie jest tajemnic�, o czym wspomniał p. Burmistrz Jerzy Hardie-Douglas, �e współpraca powiatu 
szczecineckiego i miasta do tej pory wygl�dała ró�nie. Przyznaj�, �e ostatnie miesi�ce dawały pewne  symptomy 
prowadzenia wspólnych działa� i tak naprawd� partnerskiej współpracy. Nie jest równie� tajemnic�, �e współpraca 
Starosty Krzysztofa Lisa i Jerzego Hardie-Douglasa równie� ró�nie wygl�dała, ale w tym miejscu, tu i teraz chciałbym 
zadeklarowa� i powiedzie�, szanuj�c głos wyborców, szanuj�c deklaracje p. Jerzego Hardie-Douglasa, �e deklaruj� 
równie� wsparcie i współdziałanie ró�nych przedsi�wzi�� tak, �eby te przedsi�wzi�cia były odczuwalne dla społeczno�ci 
ziemi szczecineckiej. 
Prosz� Pa�stwa; mo�na Szczecinkiem rz�dzi� bez jakiejkolwiek współpracy, mo�na jakimkolwiek samorz�dem rz�dzi� 
bez współpracy z samorz�dem wy�szego szczebla /mówi� o powiecie, województwie/, bo tak jest zapisane w ustawie o  
samorz�dach, bo s� one od siebie niezale�ne. Mo�na równie� dla dobra społeczno�ci lokalnych, a takimi 
społeczno�ciami wi�kszymi jest społecze�stwo powiatu szczecineckiego, podj�� działania, które przynios� efekty 
w postaci ró�nych przedsi�wzi��, tych zwi�zanych z pozyskiwaniem �rodków finansowych w ramach Unii Europejskiej, 
ale równie� tych, które w rozwoju gospodarczym spowoduj�, �e główna bol�czka powiatu szczecineckiego, zwi�zana 
z bezrobociem, b�dzie przy wspólnych decyzjach o wiele mniejsza. Mo�e nas ju� dzisiaj ł�czy� kilka przedsi�wzi��, np. 
bardzo wa�ne sprawy zwi�zane z gospodark� wodno-�ciekow� i Spółk� Operatorsk� PwiK miasta Szczecinek, to 
200 mln zł dla powiatu szczecineckiego i dla miasta Szczecinek. Ju� dzi� ł�cz� nas wspólne przedsi�wzi�cia zwi�zane 
z budow�, modernizacj� ulic powiatowych. m.in. rozpoczynamy modernizacj� ul. 28-go Lutego, całkowita warto�� to 
prawie 3,5 mln zł. Rozmawiamy o sprawach zwi�zanych z zarz�dem ulic powiatowych w mie�cie Szczecinek. 
Rozmawiamy o sprawach zwi�zanych z uregulowaniem praw własno�ciowych mienia Skarbu Pa�stwa, który jest na 
terenie miasta Szczecinka. Niezmiernie wa�ne jest przedsi�wzi�cie zwi�zane z budow� obwodnicy, to kilkana�cie 
milionów inwestycyjnych, ale równie� jest to przede wszystkim rozwini�cie obszarów nowych gospodarczo dla miasta 
Szczecinek, dla Gminy i dla Powiatu Szczecinek. 
 Panie Burmistrzu; my�l�, �e przynajmniej te sprawy mog� nas poł�czy�, a je�eli tutaj b�dziemy wspólnie działa�, to 
otwarto�� Pana i moja pozwoli na lepszy rozwój gospodarczy powiatu szczecineckiego. 
Chciałbym tutaj podarowa� Panu ksi��k� „Złote my�li ludzi wielkiego serca, umysłu i talentu”, licz�, �e potrafi Pan z tego 
dobrze korzysta�. 
 
Janusz Babi�ski – Wójt Gminy Szczecinek - Wysoka Rado, Szanowni Zebrani Go�cie! Dzisiaj to doniosły moment, 
kiedy po tylu latach zmienia si� człowiek je�li chodzi o władz� wykonawcz�. Nowy Burmistrz Miasta Szczecinka 
przedstawił bardzo ambitny program. Ja pami�tam lata kiedy ja zaczynałem, co prawda nie jest to długi okres. Wydawało 
si� mnie to pi�kne i wspaniałe, ale wiem dzisiaj ile trzeba mie� zdrowia i ile jest problemów do rozwi�zania. My�l�, �e 
Gmina Szczecinek która współpracuje i ma dobre kontakty z miastem, dalej b�dzie współpracowa�. �ycz� Panu 
Burmistrzowi wielkich sukcesów w tej karierze samorz�dowej. 
 
Janusz Rautszko – Przewodnicz�cy Klubu Radnych Szczecineckiej Wspólnoty Samorz�dowej – Panie 
Przewodnicz�cy, Szanowna Rado, drodzy mieszka�cy Szczecinka; o ile kalendarz wyborczy nie nabierze jakiego� 
szczególnego przy�pieszenia, Rada Miasta b�dzie w tym składzie pracowała jeszcze przez około dziewi�� miesi�cy. 
W imieniu Radnych „Szczecineckiej Wspólnoty Samorz�dowej” chciałbym zapewni�, �e b�dziemy w dalszym ci�gu 
popiera� na tej sali wszystkie uchwały, b�d�ce kontynuacj� realizacji programu „Szczecineckiej Wspólnoty 
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Samorz�dowej”, który zyskał w oczach wyborców najwy�sze uznanie trzy lata temu. B�dziemy równie� na tej sali 
popiera� wszystko to, co w naszej ocenie b�dzie dobre dla Szczecinka i jego mieszka�ców. Wszelkim inicjatywom 
uchwałodawczym b�dziemy si� uwa�nie przygl�da�,  analizowa� je i podejmowa� odpowiednie decyzje. Chciałbym 
równie� powiedzie�, �e w tej nowej dla nas wszystkich sytuacji, o ile zajdzie taka potrzeba lub konieczno��, b�dziemy 
pod obrady Szanownej Rady wnosi� równie� swoje projekty uchwał. Kieruj�c si� zasadami demokracji, szanujemy 
i przyjmujemy wybór jakiego dokonali mieszka�cy Szczecinka, wybieraj�c nowego Burmistrza Miasta. Jednocze�nie 
mamy nadziej�, �e nowo wybrany Burmistrz ten wybór doceni. Panie Burmistrzu; gratulujemy i �yczymy pomy�lno�ci. 
 
 
ad. pkt. 7 – Przyj�cie protokołu z ostatniej sesji. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - czy s� uwagi do protokołu z ostatniej sesji Rady Miasta? Kto jest za przyj�ciem protokołu 
XXXIII-ej sesji Rady Miasta? 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada przyj�ła protokół z ostatniej sesji. 
 
 
ad. pkt. 8 – Odpowiedzi na zapytania Radnych z poprzedniej sesji. 
 
Paweł Kacperek - zostałem upowa�niony do udzielenia odpowiedzi na zapytanie Radnego A. Bratkowskiego dotycz�ce 
sygnalizatorów i analizatorów, które b�d� zainstalowane w Szczecinku, przy pomocy finansowej Kronospanu. Referat 
Techniczno-Inwestycyjny UM poczynił starania, mamy ju� jedn� ofert� i prowadzone s� rozmowy nt. opracowania 
dokumentacji urz�dze� i zainstalowania ich w Szczecinku. Projektant niedługo dostarczy nam dokumentacj�. Chc� 
powiedzie�, �e koszt tego analizatora i całej sygnalizacji jest poka	ny, kilkadziesi�t tysi�cy. Rozmawiamy na temat 
obni�enia tych kosztów, poniewa� chcieliby�my, aby przy tym sygnalizatorze był czytnik /usytuowany na Placu Wolno�ci/ 
i wska	niki zanieczyszczenia pyłem powietrza i formaldehydu. Te dwa czytniki b�d� umieszczone na tablicy, która 
b�dzie nas informowała o stanie powietrza nad Szczecinkiem. Wi�cej informacji b�d� miał po otrzymaniu dokumentacji. 
 
Jacek Piotrowski - pytanie p. Radnego Toboły dotyczyło nawierzchni na rozbiegu do skoku wzwy� w hali �lusarnia. 
Rozpoznali�my z Dyrektorem OSiR t� kwesti� i mo�liwo�� nabycia za stosunkowo niewielk� kwot� /około 9.000 zł/ 
nawierzchni, która umo�liwi uprawianie tej dyscypliny w kolcach. Takie pismo skierowane zostało do mnie, rozstrzygnie 
to nowy Pan Burmistrz. 
 Pytanie p. Radnego Milewskiego dotycz�ce zatrudnienia lekarzy w Komunikacji Miejskiej i sposobu zwracania si� 
do p. Jerzego Hardie-Douglasa pozostawiam te� do rozstrzygni�cia Panu Burmistrzowi. Ja nie rozstrzygn�łem tego 
przez ten czas. 
 
 
ad. pkt. 9 – Uchwała w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego S�du Administracyjnego na rozstrzygni�cie 
nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 12 grudnia 2005r. nr PN.2 KA.0911/203/05. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - Wojewoda zakwestionował nam mo�liwo�� wprowadzania funkcji mieszkalnych, konkretnie 
chodzi o funkcj� mieszkaniowo -usługow� bez linii rozgraniczeniowych na planie. My zarzucamy, �e to rozstrzygni�cie 
nie ma podstaw prawnych, �e jest swoist� nadinterpretacj� i wkracza w kompetencje Burmistrza Miasta i Rady Miasta. 
Projekt uchwały z szerokim uzasadnieniem został Radnym dostarczony. Czy kto� chciałby zabra� głos w tej sprawie? 
 
Andrzej Jaszczur - na posiedzeniu, Komisja Prawa, Legislacji i Porz�dku Publicznego RM jednogło�nie przychyliła si� 
do projektu uchwały. 
Jednocze�nie Komisja proponuje, aby jako dokument wspomagaj�cy, doł�czy� opini� p. Z. Niewiadomskiego, który jest 
autorytetem prawa gospodarczego. Jego opinia jest jednoznacznie pozytywna dla stanowiska Rady. Jest to 
kilkunastostronicowy dokument, dlatego nie b�d� go odczytywał, znajduje si� w Referacie PPUA i mo�na si� z nim 
zapozna�. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM  - poddał pod głosowanie projekt uchwały jw. 
 
W głosowaniu jawnym jednogło�nie – Rada podj�ła uchwał� w sprawie wniesienia skargi do Wojewódzkiego S�du 
Administracyjnego na rozstrzygni�cie nadzorcze Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 12 grudnia 2005r. 
nr PN.2KA.0911/203/05. 
 
   /uchwała Nr XXXIV/324/06 – w zał�czeniu/ 
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ad. pkt. 10 – Sprawozdanie Pełni�cego funkcj� Burmistrza Miasta Szczecinek. 
 
W zwi�zku z brakiem uwag i pyta�, przyst�piono do realizacji nast�pnego punktu porz�dku obrad. 
 
 
ad. pkt. 11 – Informacja Przewodnicz�cego Rady Miasta. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM  - od 29 grudnia 2005r. brałem udział : 
- 5.01.2006r. – na zaproszenie Kazimierza Nycza - biskupa koszali�sko-kołobrzeskiego - w spotkaniu opłatkowym z 

przedstawicielami samorz�dów lokalnych. Miła uroczysto��. Biskup upowa�nił do zło�enia wszystkim 
samorz�dowcom �ycze� na ten nowy rok. Przed dzieleniem si� opłatkiem był wykład nt. nauki społecznej ko�cioła, 
oparty na nowo wydanej pracy zmarłego Papie�a Jana Pawła II „Kompendium wiedzy społecznej w nauce ko�cioła”. 
Jako pierwszy do dyskusji wywołany został Poseł na Sejm RP p. Marian T. Goli�ski. Poseł mówił dlaczego zostaje 
si� burmistrzem. Powiedział m.in., �e zostaje si� nim nie po to, �eby zaspokoi� swoje własne ambicje, ale przede 
wszystkim po to, �eby słu�y� społeczno�ci. Ciekawy głos zabrał Prezydent Koszalina p. Mikiety�ski, który mówił 
o podziale „my – oni”, tzn. „my – społecze�stwo, oni – wszelaka władza” . Mówił o historycznych uwarunkowaniach 
tego, �e od ponad 200 lat taki podział si� wytworzył i niestety dalej trwa. Du�o mówił o roli mediów, o tym, �e media 
zamiast integrowa� te dwie grupy, to media judz� i wyszukuj� ró�ne rzeczy, aby  dalej ten podział istniał. 

- 14.01.2006r. – odbyła si� uroczysto�� 20-lecia Diabetyków w Szczecinku. 
 
W okresie tym do Rady Miasta wpłyn�ły pisma, które dotyczyły nast�puj�cych spraw: 
- pismo p. Aleksandry �elaznej, wzywaj�ce do usuni�cia naruszenia interesu prawnego i mówi�ce o  uprawnieniach 

wynikaj�cych z ustawy o swobodzie działalno�ci gospodarczej, w zwi�zku z uchwał� Nr XXXII/317/05 Rady Miasta  
z dnia 5 grudnia 2005r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia czasu pracy placówek handlu detalicznego, 
zakładów gastronomicznych i zakładów usługowych. Pismo przekazałem do Komisji Prawa, Legislacji i Porz�dku 
Publicznego RM. 

-  trzy inne pisma w jednej sprawie – pp. Brodowskich, pp. Szuli�skich i pp. Rogozi�skich dot. planu „Pilska”. Pa�stwo 
Ci nie zgadzaj� si� z postanowieniem Pełni�cego funkcj� Burmistrza Miasta, chc� zmiany kwalifikacji działek przy 
ul. Harcerskiej z magazynowo-składowej na magazynowo-mieszkaln�. 

 
 
ad. pkt. 12 – Wnioski i zapytania Radnych. 
 
Teresa Machnik - jad�c w dół ulicy Kamiennej z ul. Ar. Krajowej, z prawej strony stoj� zaparkowane samochody, nie ma 
tam chodnika, trudno przej�� i  przejecha�.  Ruch utrudniony. Wnioskuj�, aby co� z tym zrobi�. 
 
Tadeusz Bobryk - na rozwidleniu ulic Polnej i Koszali�skiej, za CPN, umowy dzier�awne tych Pa�stwa, którzy 
prowadzili działalno�� gospodarcz� wygasły 31.12.2005r. Chciałbym wiedzie�, co dalej z tymi obiektami, które stoj� 
i z tymi osobami? Czy te umowy zostały wypowiedziane, czy b�d� przedłu�one? 
 
 
ad. pkt. 13 – Zako�czenie sesji. 
 
Jerzy Musiał – Przew. RM - ko�cz�c obrady XXXIV sesji Rady Miasta chciałbym serdecznie podzi�kowa� wszystkim 
Pa�stwu, a szczególnie Parlamentarzystom – Panom Posłom, Senatorowi, którzy mimo gor�cego okresu w Sejmie, 
znale	li czas, �eby przyby� do Szczecinka. Dzi�kuj� wszystkim za aktywny udział w dzisiejszej sesji. 
 Zako�czenie obrad nast�piło o godzinie 11.10. 
 
 

Protokołowała            Przewodnicz�cy Rady Miasta 
 

L. Wojtków             mgr in�. Jerzy Musiał 


